
Kedves Felügyelő úr! 

 

Ígértem, hogy felhívlak, de inkább leírom, amit akartam mondani. 

 

Remélem, nálatok is minden rendben van! Mi is igyekszünk túlélni ezeket a napokat. Amióta utoljára 

találkoztunk, beindult a távoktatás, amibe lassan belerázódtunk. Én is igyekszem helytállni a hittannal 

kapcsolatban. Magam is tudom, hogy ez nem prioritás a tantárgyak között. Látom a saját 

gyermekeimen a többi tantárgy fontosságát. De a többség komolyan veszi, és a szülők is. Egyelőre 

sok csatornán jönnek a házi feladatok. Ezt nem sikerült egységesíteni. De legalább jönnek. Lehet 

értékelni és dokumentálni. 

 

A konfirmandusokkal is igyekszem kidolgozni és befejezni az anyagot, hogy ha lehet, mihamarabb 

meg lehessen tartani a konfirmációt. 

 

Komáromban a polgármester úrtól kértem adományban termőföldet az udvarra 8-10 köbmétert. 

Meg is kaptuk, ezt a családtagjaimmal szét is terítettük gyorsan, hátha eső lesz. Angéláék be is 

vetették fűvel, de azóta sem esett. A fű is le van nyírva, a sziklakert is gondozott. Most nagyon szép 

minden. 

 

A biciklibolt udvarából utánfutóval elvittük a vastelepre a sok kereket, vázat. Ott is legyen rend. 

 

Még azt a kiülőt, ami a garázs mellett van, fel kell újítani a napokban. Ehhez minden anyag megvan. 

Tiborral beszélek, mikor tudjuk megcsinálni. Még a kerítés legutolsó elemét kellene lefesteni 

valakinek. És a kaput, mert ez a két elem nem lett lefestve, amikor a kerítést felújítottuk. Valakit meg 

kellene kérni, hogy társadalmi munkában szánjon rá egy pár órát. Ne fizessünk ezért senkinek. 

 

Közben Magdi néninek a fiaimmal készítettünk egy új apácarácsos 

kaput a kertjébe. Már korábban megígértem neki, hogy megcsinálom. 

A régi volt a minta, ami már el volt rohadva. Mellékelem a képet róla. 

Otthon a ház körüli munkákban is igyekszem utolérni magamat. 

Többek között Győrságra a templomkertbe a padokat festem le, és 

garázsalapot készítünk a kertünkbe a fiaimmal. 

 

Magdi néni maradék olajából pedig a napokban lekentem azokat az 

oszlopokat, amelyek a templomkertben az új kocsibeállónál vannak. 

Éppen annyira volt elég. És (fáradt)olajjal lekentem azokat a pallókat 

is, amelyek a csatorna fölött vannak ugyanott. Szóval így most szép 

minden a kertben. Még a diófát kell kivágni valamikor. Azt is 

megoldjuk Tiborral. 

 

Erre a hétre a városi tévé felvett Útravaló áhítatot. Állítólag adásba ment. Talán ezt Bábolnán is 

leadják. Én ezt nem látom és a honlapjukon sincs fenn. És a Híd tévé most vasárnapra vett fel egy 

rövidített istentiszteletet, amit tegnap ajánlottam. 

 

A győrsági és a komáromi honlapokon is elég sokat dolgozom, próbálom szépíteni, átdolgozni, 

naprakésszé tenni ezeket. A gyülekezetből akinek megvan a telefonszáma, hívogatom őket, 

érdeklődöm hogylétükről. 

 



Lesz egy esküvő Komáromban 23-án. Ezzel kapcsolatban folyik a jegyesoktatás. És még egy van 

tervezve. 

 

Megkaptam amit küldtél a hírlevelünkbe. Arra gondoltam, hogy most az említett tévés jelenlétek 

miatt (és a püspöki körlevél üzenete miatt, mármint, hogy egyelőre nem tarthatunk közös 

alkalmakat) egy-két hét múlva jelentetjük meg. Közben megérkezett a szóróanyag is. A hírlevelet 

azért hamarosan összeállítom. 

 

Most egyelőre ennyi jutott eszembe. 

 

Isten áldjon mindnyájatokat! 

 

Gyula 


